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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR PEHLIN 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 
URBROJ:  

026-02/15-19/2 
2170/01-09-10-15-2 

   
    Rijeka,  19. 02 .2015. 

ZAPISNIK 
S 4. SJEDNICE VMO PEHLIN 

 
4. sjednica VMO Pehlin održana je 18. veljače 2015. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 

 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 

 Tome Kovačić, zamjenik predsjednika VMO 

 Anabel Babić, član VMO 

 Stjepan Horvat, član VMO 

 Kristian Rumora, član VMO 

 Lorena Pribanić, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 

 Ivan Rudanović 

 Eduard Javorčić 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice VMO Pehlin:  
          ● Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
 

1. Izjava o fiskalnoj odgovornosti za 2014. godinu, 
2. Formiranje Pododbora VMO Pehlin, 
3. Pusni dani na Pehlinu – izvještaj o održanom programu, 
4. Zamolbe i pritužbe 
5. Razno 

 
 
AD 1 
Temeljem zakona o fiskalnoj odgovornosti predsjednik Vijeća Ivan Bogdanić potpisnik je Izjave o 
fiskalnoj odgovornosti kao proračunski korisnik jedinice lokalne samouprave za proračunsku 
godinu 2015. kojom potvrđuje zakonito, namjensko i svrhovito korištenje proračunskih sredstava 
, kao i učinkovito i djelotvorno funkcioniranje sustava financijskog upravljanja i kontrole u okviru 
proračunom, odnosno financijskim planom utvrđenih sredstava. 
 
 
 
 



 2/3 

Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD 2 
Predsjednik VMO Pehlin Ivan Bogdanić naglasio je da je Vijeće MO Pehlin i u prošlom mandatu 
imalo 10 pododbora. Smatra da je to dobra praksa jer daje širinu, mnogo ljudi je uključeno, što u 
konačnici sigurno podiže kvalitetu rada mjesnog odbora. Cilj Pododbora je okupljanje građana iz 
raznih domena u cilju poboljšanja rada Vijeća MO, pružanja mogućnosti građanima da pokažu 
svoje kreativne sposobnosti, te da svojim radom i zalaganjem doprinesu svim građanima 
mjesnog odbora. Predsjednik je predložio da se nastavi dosadašnja praksa i dosadašnji broj 
pododbora. 
 
Za predsjednike Pododbora, nakon kraćeg usuglašavanja i dogovora predloženi su : 
1) Ivan Tomljenović     -Pododbor za ekologiju 
2) Ivan Rudanović       -Pododbor za kulturu 
3) Dalibor Horvat         -Pododbor za sport i tehničku kulturu 
4) Nenad Barić             -Pododbor za odnose sa vjerskim zajednicama 
5) Željko Filčić              -Pododbor za mali obrt i poduzetništvo 
6) Darko Kauzlarić   -Pododbor za njegovanje tradicije, obilježavanje obljetnica iz vremena 

rata, posebno Domovinskog rata 
 

Za ostale: Pododbor za komunalna pitanja i urbanizam, Pododbor za brigu o djeci i mladeži, 
Pododbor za zdravstvo i socijalnu skrb i Pododbor za ravnopravnost spolova i informiranje 
dogovoreno je da će se do sljedeće sjednice usuglasiti prijedlozi. 
  
 
Zaključak: 
Vijeće je prihvatilo Odluku o formiranju 6 pododbora i usvojilo predložene predsjednike 
pododbora.  
    
 
AD 3 

Ivan Rudanović izvijestio je nazočne o događanjima u sklopu programa Pusni dani na Pehlinu. 
Nakon kraćeg izlaganja konstatirao je da je program uspješno realiziran na zadovoljstvo svih 
mještana. 
 
 

Zaključak: 
Vijeće je činjenice primilo na znanje. 
 
AD 4 

 Vijeće MO Pehlin osobno se obratio gospodin Eduard Javorčić, Hosti 1 sa zahtjevom da 
se odredi koji od dva puta prema njegovoj kući je javni put. Naime na tom dijelu ulice 
postoje dva puta, ali na dva nivoa. Gornji put koji vodi do kućnih brojeva 1,2,3,4 je 
neasfaltiran i njime stanari dolaze do svojih okućnica. Predsjednik VMO Ivan Bogdanić 
objasnio je gospodinu Javorčiću da Vijeće MO nije tijelo koje može odlučiti niti ikome 
zabraniti da koristi put. Netko je potpisao pravo služnosti tim putem, a ono nema 
vremensko ograničenje. Jedino što VMO može napraviti je urediti put , ali tek kada se 
susjedi dogovore. 

 Vijeće MO Pehlin primilo je dopis Odjela gradske uprave za poduzetništvo, sa zahtjevom 
da dostavi mišljenje oko produžetka radnog vremena bistrou Lovorka 6. i 7. ožujka 2015. 
godine povodom dana žena.   

 Vijeće MO Pehlin primilo je dopis gospođe Lidije Juretić, Mihovilići 16 sa zahtjevom da se 
riješi problem parkiranih automobila ispred ulaza u dvorište što onemogućava ulazak u 
dvorište. 
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                                                                             Predsjednik VMO Pehlin 
 
                                                                                      Ivan Bogdanić 

 
 

 

Zaključak: 

 Vijeće je činjenice primilo na znanje, te je suglasno da se put u dogledno vrijeme uredi. 

 Vijeće MO Pehlin suglasno je da se bistrou "Lovorka" odobri produljenje radnog vremena 
za dane 6. i 7. ožujka 2015. godine. 

 Dopis će se uputiti Rijeka prometu sa zahtjevom da se označi zabrana parkiranja i 
zaustavljanja ukoliko utvrde opravdanost zahtjeva. 
. 
 

AD 4 

 Predsjednik Ivan Bogdanić izvijestio je nazočne da je održan sastanak u Vodovodu i 
kanalizaciji, a vezano uz Projekt EIB/CEB Rijeka koji se sastoji od pet investicija, u kojem 
će se dio Ulice M. Gennnaria priključiti na kanalizacijski sustav. Drugim Projektom EBRD 
planira se nastavak izgradnje kanalizacijskog sustava na Pehlinu o čemu će Vijeće biti 
pravovremeno obaviješteno.   

 Član Vijeća Kristian Rumora istaknuo je problem kontejnera za razvrstavanje otpada koji 
su postavljeni, a da se nije vodilo računa gdje se postavljaju i da li su pravilno učvršćeni. 
Navodi problem u Ćićarijskoj ulici gdje su kontejneri postavljeni na zelenu površinu i već 
su se u par navrata prevrtali na parkirane automobile.  

 
Zaključak: 

 Vijeće je činjenice primilo na znanje. 

 Poslati će se zahtjev KD Čistoći da se hitno uspostavi suradnja s Mjesnim odborom i da 
se obiđu sve lokacije kako bi se problemi riješili na zadovoljstvo svi građana. 

 
 
 

 
                                                                                                                                    
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Lorena Pribanić 


